
جمعه 17 مهر 1388 - 16:04

امام جمعه هشترود:سازمان كنفرانس اسلامي سكوت خود را در برابر جنايات اسرائيل بشكند

امام جمعه هشترود گفت: وقت آن رسيده كه سازمان كنفرانس اسلامي و مجامع بينالمللي سكوت خود را در برابر

جنايات اسرائيل بشكنند...

امام جمعه هشترود گفت: وقت آن رسيده كه سازمان كنفرانس اسلامي و مجامع بينالمللي سكوت خود را در برابر جنايات
اسرائيل بشكنند.

به گزارش خبرگزاري فارس از هشترود، حجتالاسلام عبدالحميد واعظي در خطبههاي نماز جمعه اين شهر اظهار داشت: هتك
حرمت به مسجدالاقصي توسط صهيونيستها قابل گذشت و اغماض نيست، زيرا اين مسجد از مكانهاي بسيار مهم و

مقدس براي مسلمانان جهان به شمار ميرود.
وي در ادامه با ابراز نگراني و محكوميت اين اقدام وحشيانه صهيونيستها اظهار داشت: اين اقدام فجيع به دليل بيتفاوتي

برخي دولتهاي عربي و خيانت ابومازن به فلسطينيان است كه موجب گستاخي صهيونيستها شده است.
امام جمعه هشترود افزود: بر همه مسلمانان جهان است كه با اعلام انزجار از اين اقدام وحشيانه صهيونيستها، اين قبيل

حركات وحشيانه را محكوم كنند.
وي افزود: وجدان هيچ انساني نميتواند در مقابل مسائلي كه در طول هفته گذشته در قدس شريف و مسجدالاقصي از ناحيه
صهيونيستها به وقوع پيوست، سكوت اختيار كند، زيرا آنها با برنامه تدارك ديده شده از سوي نخست وزير رژيم اشغالگر
قدس، تجاوز به اين مكان مقدس را با حفر تونل هاي بسياري در زير اين مسجد آغاز كردهاند و اين مكان مقدس را به طور جدي

در معرض خطر قرار داده اند.
امام جمعه هشترود تصريح كرد: در حال حاضر يكي از دغدغههاي جهان اسلام محاصره بيتالمقدس است و اين وظيفه ما،

دولتهاي اسلامي و سران اعراب است كه در چنين وضعيتي به كمك كشور فلسطين بشتابيم.
وي با اشاره به سالگرد شهادت مظلومانه امام جعفرصادق(ع) گفت: ما شيعيان هر چه داريم از مكتب امام صادق (ع) است.

امام جمعه هشترود با بيان اينكه جوامع ديني دنيا شيعيان را به عنوان مذهب جعفري ميشناسند، خاطرنشان كرد: دليل
واقعي آن اين نيست كه اين مذهب ابتكار امام صادق(ع) است بلكه مذهب شيعه در زمان پيامبر(ص) شكل گرفت و همه

ائمه(ع) در آن سهم دارند.
وي در ادامه به همه شيعيان توصيه كرد، در مراسم عزاداري آن امام همام شركت گسترده داشته باشند.

خيب جمعه هشترود در بخش ديگري از سخنان خود ضمن ارج نهادن به خدمات نيروي انتظامي اظهار داشت: نيروي انتظامي
يكي از اركان مهم در جامعه است و بايد به قوانين احترام گذاشت.

وي تصريح كرد: تامين و حفظ امنيت اساسيترين مسائل در هر جامعهاي است و نياز به همكاري همه جانبه مردم دارد.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/5048/

